



PROTOKOLL LÄNGDRÅD

9 NOVEMBER 2020

Tid: 20:00 - 22:00

Plats: Teams

Närvarande ledamöter: Längdrådets ledamöter.

Närvarande tjänstemän: Daniel Fåhraeus, Karin Ersson, Lars Selin, Ludvig Remb.

- 1) **Föregående protokoll. 5/10 2020**
Lades till handlingarna.
- 2) **Rapport organisation.**
Daniel F & Karin E
- 3) **Rapport landslagsverksamhet.**
Anders Byström
- 4) **Flourfrågan – nästa steg? + övriga FIS frågor**
Niklas J, Göran N, Daniel F
- 5) **Pandemisituationen - Tävlingsprogram, planering 20/21.**
Daniel F, Ludvig R
- 6) **Nytt förslag elitidrotts gymnasium, rapport.**
Karin E
- 7) **Förbundsmötet 2020.**
Rapport och diskussion hur den nya strategiska planen påverkar oss på längd. Läs här:
<https://www.skidor.com/foljoss/nyhetsflode/aktuelltfrianssf/2020/strategi2026varriktningframmat>
- 8) **Övriga frågor**



9) Rapport fokusområden

Barn & Ungdomsgruppen:

- "Nya" Blågula vägen stor efterfrågan. Behöver göra flera.
- Cuperna- plan C pga pandemin – en hemma variant i distrikten. Distrikten positiva.
- Övriga punkter lika som tidigare.

TD/regelgruppen

Vi har genomfört årets arrangör och TD-konferens. Det gjordes helt digitalt under 4 dagar.

Onsdag 22 oktober och torsdag 23 oktober var det information till cuparrangörer och en genomgång av digital TD rapport för nationella tävlingar. Under helgen 25-25 oktober var det 6 olika pass, några obligatoriska och några frivilliga.

Lördagen inleddes med ett pass om Corona och tävlingsregler. Mycket bra information och presentation av de riktlinjer och råd som skidförbundet har tagit fram, både för tävling och träning. Dagen fortsatte med klassisk teknik, fokus på långlopp och sanktioner. Vasaloppet avslutade dagen med att informera om hur de jobbar med att anpassa Vasaloppet till coronapandemin.

Söndagen startade med ett pass enbart för våra TD. Efter en kort genomgång av regler och fördelning av TD-uppdragen hade vi en workshop. Vi var uppdelade i 3 olika grupper utifrån geografisk tillhörighet. Uppgiften var att jobba med att skapa ett regionalt nätverk för TD. Syftet med nätverket är att höja kvaliteten på distrikts- och nationella tävlingar, samt att alla som är nationella TD och nya TD kandidater ska få fler uppdrag. Samtliga grupper kom i gång med att kartlägga och inventera behov, se på möjligheter och utmaningar. Nästa steg för grupperna är att ta kontakt med respektive längdkonsulent och längdansvariga i distrikten.

Konferensen fortsatte sedan med ett pass för alla om alpin säkerhet. Det var ett pass som många tyckte var mycket intressant och ett område som vi inom längd behöver ha mer kunskap inom. Konferensen avslutades med en



inspirerande intervju med Anders Södergren både om hans karriär som elitskidåkare och om hans arbete på skidförbundet.

Det var många deltagare med på samtliga pass och vi har fått mycket positiv feedback. De flesta passen är inspelade och finns på skidor.com under fliken Tävling – För arrangör och TD.

Anläggningsgruppen rapport 2020-11-09

1. Enkätfrågor för årsrapportering från snötillverkande anläggningar är utskickad men trögt att få in svar. Det vore bra om varje SDF hade en anläggningsgrupp/person som kunde bistå.
2. Anläggningsgruppen/ anläggningskonsulenten har som mål/krav att det ska finnas minst en anläggnings kontakt i varje distrikts LK. Småland har en anläggningsgrupp som jobbar bra övergripande alla grenar.
3. Anläggningsutbildning ca 24 timmar genomfördes i samband med utbildningshelgen i Örnköldsvik och den blev lyckad. Det finns nu en grund som kan köras Som helhet eller i delar ute i SDF en om någon önskar, kontakta Jonas Braam.
4. Anläggningsgruppen träffades 6 – 7/10 i Hamra Botkyrka för den årliga fysiska träffen. Utöver anläggningsgruppen så var Ingemar Arvidsson Skidskytteförbundet och Cinnika Bejming Idrottschef Stockholms Idrottsförbund med första dagen på det praktiska passet. Första passet så kollade vi möjligheterna till att anlägga en multiarena i den nedlagda grus- och bergtäkten samt i dess omgivningar för asfaltbana för både bredd och elit, skidstadion för längd/skidskytte, anläggning för tillverkad snö, tränings- och tävlingsbanor för bredd och elit. På kvällen fortsatte gruppen med möte kring anläggningsfrågor ute i skidsverige. Dag två gjorde vi åter ett besök i Hamra och skissade då på förslag till placering av skid och skidskyttestadion, asfaltbana, tränings och tävlingsbanor m.m. Bifogar det presentationsmaterial som tagits fram och som



presenterats för Botkyrka Kommuns ledning med bl.a. kommunalrådet Ebba Östlin. Kommunen verkar vara intresserade av att gå vidare med projektet i etapper.

Jonas Braam och Johan Faskunger från SSF s anläggningsgrupp tillsammans med Skidskytteförbundet, Stockholms Idrotten och Stockholms Skidförbunds LK jobbar vidare med projektet mot Botkyrka kommun för att förverkliga målet med att få till en bra tävlings och träningsanläggning i Stockholm.

5. SSF s pistmaskinsförarutbildningen som skulle ha körts i Vålådalen den 3 – 4/11 november blev på grund av vädret flyttad till 30/11 – 1/12, det är planerat för två till utbildningar 16 – 17/1 och 20 – 21/3.
6. Vi vill ha **längdrådsbeslut på att vi går vidare med projektet Skidglädje** med Svenska Skidförbundet och **håller det inom längd**, dvs inget grenöverskridande projekt, och att det också är **ett separat projekt och inte en del av något annat projekt**, som t ex Alla på Snö.

Skidor Hela Livet

Nytt Teams-möte 11/11. Utvärdering Arrangör & Långloppskonferens kommer. Arbetar med tidigare redovisad aktivitetsplan. Närmsta fokus är bidragsansökningar från föreningar för "Skidor Hela Livet Aktivitet" samt kommunikationsplan.

Annika Zell har tagit över ansvaret som tjänsteman från Jenny Limby. Hennes första möte är nu 11/11.

Rullskidsgruppen:

Fördelning av arbetsuppgifter inom gruppen

Linnea Stider är ny medlem i gruppen och i och med hennes inträde i gruppen så hade vi en genomgång av ansvarsuppgifter

- Johan, landslag och FIS
- Tobias, nationella tävlingar, skidor hela livet, rullmotstånd
- Niklas, utrustning och rullmotstånd
- Stefan, barn- och ungdomscupen – genomföra nästa sommar
- Linnea, jobbar med att aktivera fler kvinnor att åka rullskidor och att få fler att prova att åka lopp/tävlingar.



Summering av sommarens tävlingar

Ludvig rapporterade kort att det överlag gått bra på de två SM-tävlingar som genomförts i sommar. Det har varit en ny situation för arrangörerna som fått lägga mycket tid och kraft på att fundera på frågor kring smittspridningen. Det har varit vissa problem med tillståndsgivningen, men bägge SM-tävlingarna har genomförts med tillstånd från berörda myndigheter.

De flesta av medlemmarna har noterat att det varit många osanktionerade tävlingar i sommar. I och med rådande läge är det ok ett år som detta. Gruppen tyckte dock att vi borde propagera för att få fler tävlingar i kalendern nästa år.

Rapport från FIS höstmöte (Johan, substituerade Ludvig denna gång)

- VC-program 2021. Vårt förslag till tävlingsprogram blev nedröstat (att vi skulle behålla nuvarande upplägg med 3-5 helger på en sommar). Vi kommer inte ha möjlighet att delta på alla tävlingar kommande sommar när det nu planeras för sex helger. Ludvig och Johan kommer göra en kommentar till programmet till kommittén.
- Stavtrugsfrågan diskuterades kort. SRS visar inget intresse för frågan, rapporterade Pierre M. Regeln skickades dock vidare till rules and control. Regeln har beslutats av längdkommittén, meddelade Ludvig, men den kommer tidigast börja gälla under nästa säsong. Vi behöver ta fram en skrivning om hur vi tycker trugan ska se ut, var gruppen enig om.
- Tävlingar med begränsat rullmotstånd diskuterades. Italien är aktiva i frågan. Inget beslutades i frågan. Johan visade den tabell vi använder nationellt, stort intresse visades. Löser vi rullmotsåndsfrågan så skulle vi kunna plocka många "poäng" inom FIS är Johans bedömning.

Tävlingsplanering sommaren 2021 (ansökan SM-avslutning)

SM Halmstad är ok, vi har passerat igenom ansökan. Ludvig kommer ha ett antal möten närmsta tiden för att sätta igång projektet på allvar.

Tanums ansökan om SM-avslutningen behandlades. Det beslutades att besked om SM tilldelning tas på nästa möte 15/12. Tobias tar inför det mötet kontakt med Borås om ansökan SM-avslutning, de har visat intresse för tävlingarna.

Seedning 2021, input till Vasaloppet



Vi gör inget i frågan i nuläget, de arrangemang som blivit inställda i sommar kommer få sin seedningsstatus uppskjuten ett år, det har Vasaloppet lovat. Två tomma platser kommer uppstå efter sommaren så vi går ut med att vi söker två arrangörer till 2021.

Strategiska planen diskuterades

Ska genomföra satsning på fler kvinnor till rullskidstävlingar.

10) Nästa möte: 14/12 2020. Teams.

11) Mötet avslutas.